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Jako člověk, který dlouhodobě vyznává otevřenou politiku a je si vědom svojí odpovědnosti vůči
veřejnosti, chci informovat, že dnes jsem byl pozván na Policii ČR k podání vysvětlení a
zároveň mi bylo sděleno obvinění ze zneužití pravomoci úřední osoby a přijetí úplatku
v souvislosti s projektem rekonstrukce kostela sv. Máří Magdaleny v Liberci.

 

Prohlašuji, že sdělené obvinění je naprosto neopodstatněné, jsem nevinen, nepřijal jsem nikdy
žádný úplatek v jakékoliv formě. Po celou dobu svého působení v politice a veřejné správě    na
všech úrovních vystupuji a bojuji proti korupci, za otevřenost a transparentnost. Mé obvinění je
pro mě neuvěřitelný komplot, který někdo vytvořil z důvodů, jež dosud neznám, ale které chci
znát. Proti dnes vzneseným obviněním se budu všemi dostupnými právními kroky bránit. Jsem
připraven s policií na objasnění věci plně spolupracovat, poskytnout jí veškerou
součinnost a informace tak, aby se věc vyřešila co nejrychleji a uvedené, z mého
pohledu nijak nepodložené, obvinění nezatěžovalo moji práci ani osobní život. Sám nemohu
jakkoliv ovlivnit, pokud a jak o komkoliv, tedy i o mně, vypovídají na policii jiné osoby. Je velmi
správné, že existuje i skutková podstata trestného činu křivého obvinění.

 

Prohlašuji, že veškeré kroky, které jsem ve věci projektu rekonstrukce kostela sv. Máří
Magdaleny v Liberci jako předseda Regionální rady ROP Severovýchod konal, byly
vedeny výhradně v zájmu řádného hospodaření s finančními prostředky EU. Projekt byl v rámci
ROP Severovýchod zařazen mezi rizikové se zvláštním režimem,
opakovaně a vícestupňově kontrolován. Zdůrazňuji, že způsob financování projektu byl
upraven tak, že finanční prostředky měly být vyplaceny až po provedení závěrečné kontroly a
v projektu nebyly do dnešního dne vyplaceny žádné finanční prostředky EU.



 

Další informace nejsem oprávněn poskytovat vzhledem k probíhajícímu vyšetřování.

 

Věřím, že věc bude řádně a nestranně vyšetřena a v co nejkratší době se prokáže, že obvinění se
nezakládají na pravdě. V celém svém životě jsem žádný úplatek nevzal. A je hrozné a pro mě
nepochopitelné, že někdo může tvrdit něco jiného, přičemž moje prostředky obrany proti
tomuto lživému obvinění jsou jen velmi omezené.
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